

Frederiksværk Sejlkлуб



Emne:	Bestyrelsesmøde
Dato:	12.11.2020
Mødested:	Klubhuset kl. 19:00
Deltagere:	Jan Leth Svendsen, Michael Christiansen, Inge Hansen, Torben Hansen, Nina Fabrin, Jytte Larsen, Hans Erik Ottosen
Suppleant/ Udvalgs deltager	Suppleanter: Henrik Andersen, Rune Rasmussen Gæster: Flemming Larsen, John Stenderup
Afbud:	Michael, Rune, Flemming

Referat

Beskrivelse		Beslutninger
1.	Godkendelse af referat fra mødet den 6. oktober 2020. Referat fremlægges til underskrift.	Godkendt
2.	Valg af referent	Inge
3.	Ændringer til dagsorden	Ingen
4.	Næste bestyrelsesmøde	Mandag d.14.12.20
5.	Regnskab v/Jytte	Opdateret regnskab <ul style="list-style-type: none">Overordnet gennemgang af regnskabet. Det er i balance.
6.	Borde	Der er indgået aftale med Four Design jf. tilbuddet drøftet på bestyrelsesmødet d.6.10.
7.	Visionsmøde, kommende tiltag	Konklusioner vedr. visionsmøde: <ul style="list-style-type: none">Kapsejlere: Bestyrelsens forslag til generalforsamlingen vil være at hver deltagende båd betaler 100 kr halvårligt for deltagelse i kapsejladser. Beløbet er et startgebyr, og det er skippers forpligtelse at opkræve dette. Indbetales til klubkassen.Kontingentfrihed for instruktører: Bestyrelsens forslag til generalforsamlingen vil være at instruktører, der udelukkende varetager træning/ instruktion i klubben fritages for at betale kontingentFor øvrige punkter se referatet fra visionsdagen.
8.	Generalforsamling	På valg er:

Frederiksværk Sejlkлуб



		<p>Michael, Inge, Jytte. Alle modtager genvalg.</p> <p>Tidspunktet for generalforsamlingen bliver lørdag d.6. februar kl.12.30-16.00.</p>
9.	Junior	<p>Der er indkøbt 5 nye brugte optimister. Nina planlægger Europajolle-stævne 8-9. maj 2021.</p>
10.	Sponsor v/Inge	<p>Jan og Inge arbejder videre med ansøgninger.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Spilere • Følgebåde
11.	To-do liste v/Jan	<p>Der er indkøbt nye standere.</p>
12.	Klubhus	<p>Terrassetag planlægges udskiftet.</p>
13.	Havnen v/Hans-Erik	<p>Nyt IT-system indføres. Der er nedsat to arbejdsgrupper til udvikling af havnen. Hans-Erik efterlyser deltagere (arbejdsgruppe) til Havnens Dag i august.</p>
14.	Seniorudvalg v/Hans-Erik	<p>Intet nyt</p>
15.	Aktivitetsudvalg v/Henrik	<p>Coronapause</p>
16.	Sejlerskolen v/Jan	<p>Drøftelse af sejlerskole med Skaftø:</p> <ul style="list-style-type: none"> • De første elever er gået til duelighedsprøve efter kun en sæson. Det gik fint. • Der er fortsat venteliste til sejlerskolen – ca. 30. Ok bemanning med instruktører, men svært at øge kapaciteten mere end den nuværende. • Drøftelse af udfordringen med at få knyttet sejlerskoleeleverne tættere til klubben. Som en del af de kommende indsatsområder/visionsarbejdet planlægges foreløbigt fire ture til næste sæson.
17.	Kapsejlad v/Torben	<p>Intet nyt</p>
18.	Formanden	<p>Intet nyt</p>
19.	Eventuelt	<p>SUP-kontingenter – drøftes på næste møde DGI-medlemskab – hvordan bruger vi det?</p>
20.		
21.		